
Motion  
 
Om skogen i Karlstad 
 
Mot bakgrund av att skogen spelar en mycket viktig roll för att komma till rätta med 
klimatförändringarna har EU beslutat om regler för mer hållbara metoder för skogsbruket. 
Sveriges regering agerar dock för att få undantag från dessa regler vilket innebär att 
Sveriges skogar inte kommer att kunna bidra med den klimatnytta och biologisk mångfald 
som den har potential för. För att göra så mycket nytta som möjligt på hemmaplan anser vi 
att den skog som Karlstad kommun äger ska brukas så hållbart som möjligt. Karlstad äger 
cirka 880 hektar tätortsskog och omkring 5890 hektar förvaltningsskog. Av beskrivning på 
hemsidan om hur man sköter sin skog framgår principer man arbetar efter och att man är 
certifierad enligt ett system som heter PEFC. Dock menar vi att formuleringar gällande 
hållbarhet måste förtydligas och skärpas.   
 
Vi föreslår att partiföreningen ska verka för att kommunen beslutar att 

1. kalhuggning, markberedning eller gödsling inte får ske i några av de kommunalt ägda 
skogarna 

2. i den avverkning som ändå är motiverad tillämpa plockhuggning 
3. i kontakt med övriga skogsägare inom kommunens administrativa gränser verka för 

att även de ansluter sig till punkt 1 och 2 ovan. 


